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RO.0002.3.2025 

Rada Miejska w Wolborzu 

Protokół 

XIII Sesja Rady Miejskiej w Wolborzu w dniu 2025-03-28 

Obrady rozpoczęto 2025-03-28 o godzinie 09:00, a zakończono o godzinie 09:45 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Arkadiusz Bąbol 

2. Dorota Bedyniak-Walaszczyk 

3. Joanna Biniek 

4. Krzysztof Czapla 

5. Barbara Dziubałtowska 

6. Marek Gajda 

7. Łukasz Jagiełło 

8. Bogumiła Jagodzińska 

9. Anita Kiszczak 

10. Zbigniew Klewin 

11. Bogdan Pytel 

12. Bronisław Rożek 

13. Janusz Swarbuła 

14. Paweł Swarbuła 

15. Gabriel Zaremba 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły następujące osoby: 

1. Andrzej Jaros – Burmistrz Wolborza 

2. Dymitr Jędryka – Zastępca Burmistrza Wolborza  

3. Izabela Midera – Skarbnik Gminy   

4. Elżbieta Bijoch – Sekretarz Gminy  

5. Grzegorz Adamczyk – dyrektor SP w Wolborzu 

6. Anna Drozdowska – dyrektor SP w Goleszach Dużych 

7. Wiesława Gralińska - dyrektor SP w Komornikach  

8. Ewa Wąchała - dyrektor przedszkola samorządowego w Wolborzu  

9. Marzena Kusideł – Kierownik MOPS 

10. Ewelina Hak – dyrektor WCK   

11. Krzysztof Dziubałtowski – Prezes KOM-WOL 
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1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin poddał pod głosowanie protokół z XII Sesji Rady 

Miejskiej w Wolborzu 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XII Sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Zastępca Burmistrza Dymitr Jędryka – zwrócił się z wnioskiem o rozszerzenie porządku obrad o 

punkt podjęcie uchwały w sprawie opłaty skarbowej.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 

rozszerzenia porządku obrad.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

3. Sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym: 

 a) Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

14 marca – udział w Spartakiadzie Władz Samorządowych Województwa Łódzkiego rozgrywki 

w kręgle; 

19 marca – udział w uroczystej Sesji Rady Miejskiej w Sulejowie poświęconej 12. Rocznicy 

strajków szkolnych w 1905 roku; 

21 marca – udział w Spartakiadzie Władz Samorządowych Powiatu Piotrkowskiego – rozgrywki 

w badmintona, gospodarzem imprezy była Gmina Wolbórz, która zajęła I miejsce; 

25 marca – udział w posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego; 

26 marca – udział w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia,  

27 marca – udział w posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu; 

 b) Burmistrza Wolborza. 

14 marca – udział w zebraniu sprawozdawczym OSP w Komornikach; 

15 marca – udział w zebraniu sprawozdawczym OSP w Wolborzu; 

18 marca – Burmistrza oraz Urzędników odwiedziła grupa przedszkolaków z Przedszkola 

Samorządowego w Wolborzu; 

19 marca – udział w uroczystej Sesji Rady Miejskiej w Sulejowie poświęconej 12. Rocznicy 

strajków szkolnych w 1905 roku; 

21 marca – Burmistrz wspólnie z uczniami Szkoły Podstawowej w Wolborzu przywitał wiosnę 

topiąc Marzannę; na hali sportowej przy szkole w Wolborzu odbyła się Spartakiada Władz 
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Samorządowych Powiatu Piotrkowskiego – rozgrywki w badmintona – drużyna samorządowa z 

Wolborza w składzie Katarzyna Krośnia, Zbigniew Klewin, Dymitr Jędryka oraz Łukasz Jagieło 

zajęła I miejsce.  

25 marca – udział w posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego; podpisanie notarialnej darowizny od Powiatu Piotrkowskiego działki przy parku 

pałacowym na cele rekreacyjne.  

26 marca – udział w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia,  

27 marca – udział w posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu; posiedzenie 

zarządu Stowarzyszenia PomagaMy;  

4. Przedstawienie i rozpatrzenie informacji na temat realizacji „Programu usuwania wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Wolbórz na lata 2011-2032”. 

Zastępca Burmistrza Dymitr Jędryka – poinformował, iż w 2024 roku zorganizowano zbiórkę 

odpadów zawierzających azbest, która  objęła 76 nieruchomości, zebrano 207 ton odpadów 

azbestowych. Koszt utylizacji wynosiło 85 tysięcy złotych, z czego 8,5 tysiąca  to koszty 

poniesione przez gminę w Wolbórz. Od początku programu zebrano  747 ton odpadów 

zwierających azbest.  

 

W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin  przeszedł do realizacji 

kolejnego porządku obrad.  

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2024. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin poinformowała, iż sprawozdanie z działalności MOPS 

oraz programów realizowanych przez MOPS tj. Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii, Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy 

Domowej, Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Wolbórz w 2024 roku zostały 

szczegółowo omówione na posiedzeniu Komisji Oświaty oraz na Posiedzeniu Komisji Budżetu, 

dostępne są w systemie esesja, wobec czego otworzył dyskusję.  

Radna Rady Miejskiej Joanna Biniek – poinformowała, iż faktycznie sprawozdania zostały 

szeroko omówione, ale skupiono się na przeciwdziałaniu alkoholizmowi, zwróciła się z pytaniem 

czy problem narkomanii pojawia się na terenie gminy Wolbórz? 

 

Kierownik MOPS Marzena Kusideł – poinformowała, iż z prowadzonych diagnoz nie wynika, 

żebyśmy z takim problemem mierzyli się na ten moment. Nie mamy takich zgłoszeń. MOPS w 

tym zakresie współpracuje ze wszystkimi szkołami podstawowymi z terenu gminy Wolbórz,  ze 

szkołą ponadpodstawową, z pedagogami, z psychologiem. Nie mamy takich zgłoszeń, nie mamy 
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informacji, aby taki problem pojawiał się. Jednakże, prowadzone są akcje profilaktyczne w tym 

zakresie.  

Radna Rady Miejskiej Joanna Biniek – zwróciła uwagę, iż na program przeznaczono 8 tys. zł, 

czy ta kwota jest wystarczająca? 

Kierownik MOPS Marzena Kusideł – poinformowała, iż podejmowane działania profilaktyczne 

w zakresie alkoholizmu jak i narkomani zazębiają się, warsztaty profilaktyczne, bardzo często 

dotyczą  uzależnień nie tylko od alkoholu, innych używek, uzależnień behawioralnych, ale również 

i uzależnień jeśli chodzi o narkotyki. 8 tys. zł to kwota wystarczająca.  

Radna Rady Miejskiej Joanna Biniek – zwróciła się z pytaniem czy planowane są jakieś 

działania włączające rodziców, opiekunów w tą profilaktykę, warsztaty? 

 Kierownik MOPS Marzena Kusideł – podkreśliła, iż profilaktyka kierowana jest dla uczniów 

ale również dla rodziców, jednak należy zauważyć iż zainteresowanie ze strony rodziców jest 

bardzo małe, będą intensyfikowane działania w tym zakresie.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – podziękował pani Kierownik oraz wszystkim 

pracownikom MOPS za wniesiony trud i zaangażowanie w swoją pracę niejednokrotnie bardzo 

trudną. Następnie zwróciła się do Przewodniczących Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o wyrażenie opinii w sprawie sprawozdania z 

działalności MOPS w 2024 roku.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Marek Gajda – wyraził 

pozytywną opinię.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Janusz Swarbuła – również 

wyraził pozytywną opinię.  

Głosowano w sprawie:  

przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii, Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej, 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Wolbórz w 2024 roku. 

W związku z brakiem dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwróciła 

się do Przewodniczących Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia oraz Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Budżetu o wyrażenie opinii w sprawie sprawozdania z realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii, Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób 

Doznających Przemocy Domowej, Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Wolbórz 

w 2024 roku. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Marek Gajda – wyraził 

pozytywną opinię.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Janusz Swarbuła – również 

wyraził pozytywną opinię.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii, Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej, 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Wolbórz w 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

7. Podjęcie uchwał: 

 a) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych oraz publicznych szkół 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest inny organ niż Gmina Wolbórz oraz 

trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania; 

Sekretarz Gminy Elżbieta Bijoch – poinformowała, iż na poprzedniej sesji Rada podejmowała 

uchwałę w przedmiotowej sprawie. Niemniej jednak Regionalna Izba Obrachunkowa zgłosiła 

zastrzeżenia do uchwały z 13 marca, uwagi dotyczą zapisów, które powielają przepisy prawa 

powszechnie obowiązującego, a w aktach prawa miejscowego takich zapisów być nie może. W 

związku z powyższym przygotowano uchwałę skorygowaną o uwagi organu nadzoru.  

W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia oraz Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  o przedstawienie opinii w sprawie omawianego projektu 

uchwały.   

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Marek Gajda – przedstawił 

pozytywna opinię Komisji  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Janusz Swarbuła – również 

przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych oraz publicznych szkół 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest inny organ niż Gmina Wolbórz oraz 

trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr XIII/120/2025 

 b) w sprawie opłaty targowej; 

Zastępca Burmistrza Dymitr Jędryka – poinformował, iż  organ nadzoru Regionalna Izba 

Obrachunkowa zgłosiła zastrzeżenia do uchwały przyjętej 13 marca,  niniejsza uchwała w 

paragrafie  3 w punkcie 2. Rozszerzona została o słowa „od każdej kolejnej” zajętej powierzchni 

pozostałych targowisk powyżej 2,5 m2 nalicza się pełną stawkę opłaty targowej. 

 

W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego oraz 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w sprawie 

omawianego projektu uchwały.   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego Paweł 

Swarbuła – przedstawił pozytywna opinię Komisji.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Janusz Swarbuła – również 

przedstawił pozytywna opinię Komisji.  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie opłaty targowej; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Uchwała nr XIII/121/2025 

 c) w sprawie ustalenia regulaminu targowiska w Gminie Wolbórz; 

Zastępca Burmistrza Dymitr Jędryka – poinformował, iż uchwała zawiera ogólne zapisy 

dotyczące zasad korzystania z targowiska Do regulaminu został wykonał również załącznik z 

wyznaczonymi stanowiskami.  

W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego oraz 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w 

sprawie omawianego projektu uchwały.   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego Paweł 

Swarbuła – przedstawił pozytywna opinię Komisji.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Janusz Swarbuła – również 

przedstawił pozytywna opinię Komisji.  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie ustalenia regulaminu targowiska w Gminie Wolbórz; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr XIII/122/2025 

 d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego realizacji przez Gminę 

Ujazd inwestycji pod nazwą „Rozbudowa drogi gminnej Olszowa – Wólka Krzykowska” na 

terenie administracyjnym Gminy Wolbórz na odcinku o długości 610m; 
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Zastępca Burmistrza Dymitr Jędryka – poinformował, iż gmina Ujazd przystępuje do realizacji 

inwestycji rozbudowy drogi gminnej Olszawa -Wólka Krzykowska, droga ta będzie wchodziła na 

teren administrowany gminę Wolbórz. W związku z powyższym zawieramy porozumienie 

określające dokładne zasady współpracy. 

 

W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego oraz 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w 

sprawie omawianego projektu uchwały.   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego Paweł 

Swarbuła – przedstawił pozytywna opinię Komisji.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Janusz Swarbuła – również 

przedstawił pozytywna opinię Komisji.  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego realizacji przez Gminę Ujazd 

inwestycji pod nazwą „Rozbudowa drogi gminnej Olszowa – Wólka Krzykowska” na terenie 

administracyjnym Gminy Wolbórz na odcinku o długości 610m; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr XIII/123/2025 

 e) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wolbórz na lata 2025-2034; 
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Skarbnik Gminy Izabela Midera – poinformowała, iż  podstawą zmian przyjętych wartości 

wieloletniej prognozy finansowej są zmiany w budżecie gminy Wolbórz wprowadzone 

zarządzeniem burmistrza Wolborza i uchwałą Rady Miejskiej w Wolborzu. W związku z tym 

dochody budżetu zwiększono o kwotę 196 045 złotych i wynoszą 71 667654,83 zł . Nie 

zwiększono dochodów majątkowych, pozostały one na tym samym poziomie, czyli 8 644 324,39 

zł , a cała kwota zwiększenia to dochody bieżące, które po zmianach wynoszą 63 023 330,44 zł . 

Również wydatki, zwiększono o kwotę 196 045 zł i wydatki ogółem po zmianach to 74 568 414,15 

zł. Z czego wydatki bieżące zwiększono o kwotę 272 045 złotych i wynoszą obecnie 57 577 024,81 

zł. Natomiast zmniejszono wydatki majątkowe o 76 tysięcy złotych i teraz jest to wysokość 16 991 

389,34 zł . Zmniejszyła  się różnica między dochodami i wydatkami bieżącymi o kwotę 76 tys. zł. 

Wynosi obecnie 5 446 305,63 zł. Zmniejszył się również wskaźnik planowanej spłaty rat odsetek 

do wysokości dochodów o 0,01% i wynosi obecnie 6,85% przy dopuszczalnym 18,13%. 

Zmieniono również załącznik dotyczący przedsięwzięć, zmieniły się wydatki objęte limitem. W 

2025 roku zmniejszył się o 719 400 zł, i wynosi obecnie 16 373 824,98 zł. Jeśli chodzi o 

przedsięwzięcia w wydatkach bieżących Wydłużono okres realizacji opracowania planu ogólnego 

gminy Wolbórz do 2026 roku i kwotę do wysokości 327 600 zł. Wprowadzono również nową 

pozycję plany zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy Wolbórz w łącznej kwocie 320 

000 zł na lata 2025-2026. W wydatkach majątkowych wydłużono okres realizacji zadania 

rozbudowa, przebudowa, nadbudowa i termomodernizacja budynków szkoły podstawowej w 

Wolborzu do roku 2026 i zwiększono kwotę do wysokości 7 220 600 złotych. Wprowadzono nowe 

zadanie, rozwój ponadlokalnej oferty turystycznej na terenie gminy Wolbórz w łącznej kwocie 5 

081 000 zł i usunięto zadanie budowa infrastruktury fotowoltaicznej wraz z magazynami energii 

na obiektach infrastruktury kanalizacyjno-wodociągowej. 

W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w 

sprawie omawianego projektu uchwały.   

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Janusz Swarbuła – przedstawił 

pozytywną opinie Komisji.  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wolbórz na lata 2025-2034; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr XIII/124/2025 

 f) w sprawie zmian w budżecie Gminy Wolbórz na rok 2025. 

Skarbnik Gminy Izabela Midera – poinformowała, iż w  przedstawianej uchwale zwiększono 

dochody i wydatki o kwotę 120 813 złotych. Są to następujące pozycji:  zwiększono o 166 900 

złotych kwotę na uzupełnienie dochodów subwencji ogólnej. Ponadto zwiększono o 1 173 złotych 

dotacje na organizację lokalnego transportu zbiorowego z gminy Tomaszów Mazowieckiej. 

Natomiast na to samo zadanie zmniejszono dotacje z gminy Moszczenica o 1500 zł i z gminy 

Sulejów o 1760 zł. Natomiast jeśli chodzi o wydatki, w dziale transport i łączność zdjęto 2000 zł z 

rozbudowa drogi gminnej nr 110506E Wolbórz Psary, zwiększono wydatki na wykonanie 

ekspertyz, analiz i opinii w utrzymaniu budynków komunalnych o 9913 zł. Zdjęto 50 tysięcy z 

planu ogólnego gminy Wolbórz, a dołożono  120 tysięcy na plan zagospodarowania przestrzennego 

na termin gminy Wolbórz. W dziale bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa na 

zadanie rozbudowa, przebudowa i nadbudowa wraz z termomodernizacją budynku ochotniczej 

straży pożarnej w Wolborzu zwiększono o 821 tysięcy złotych. W dziale oświata i wychowanie na 

szkoły podstawowe dołożono 139 900 zł na wynagrodzenia, również na świetlice szkolne 27 000 

zł. Natomiast zdjęto  z zadania rozbudowa, przebudowa, nadbudowa i termomodernizacja 

budynków szkoły podstawowej w Wolborzu 891 000 zł. I w dziale gospodarka komunalna i 

ochrona środowiska zdjęto 3000 zł z zadania montaż instalacji fotowoltaicznej z oprawą LED oraz 

zdjęto  zadanie budowa infrastruktury fotowoltaicznej wraz z magazynami energii na obiektach 

infrastruktury kanalizacyjno-wodociągowej w kwocie 1000  złotych 

 

Radna Rady Miejskiej Bogumiła Jagodzińska – zwróciła się z pytaniem o wprowadzone nowe 

zadanie do budżetu – Rozwój ponadlokalnej oferty turystycznej gminy Wolbórz w kwocie ponad 

5 mln zł na lata 2026-2027.  

Zastępca Burmistrza Dymitr Jędryka – poinformowała, iż Gmina Wolbórz jest członkiem 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego. W ramach Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego mamy 

możliwość pozyskania środków na turystykę. Zdecydowano się na rozbudowę, przebudowę, 
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modernizację pożarniczego centrum, które wymaga już pracy i nakładów. W związku z tym, że 

jesteśmy w MOF-ie, jest konkurs dla nas ogłoszony, stricte tylko dla nas, czyli to jest poza 

konkursowo, są środki do pozyskania. Będziemy składać w dniu dzisiejszym lub w poniedziałek 

wniosek. W związku z powyższym to zadanie musieliśmy wprowadzić w budżecie. 

 

W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego oraz Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w sprawie omawianego projektu 

uchwały.   

Przewodniczący Komisji Oświaty Marek Gajda – przedstawił pozytywną opinię Komisji  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Paweł Swarbuła – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła – również przedstawił pozytywną opinię 

Komisji.  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Wolbórz na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr XIII/125/2025 

8. Informacje, komunikaty i sprawy różne. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin zamknął obrad XIII Sesji Rady Miejskiej.  
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Przewodniczący 

Rada Miejska w Wolborzu 

 

Zbigniew Klewin  

Przygotował: Alina Banaszczyk 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
Szczegółowy przebieg obrad znajduje się na stronie Portal Mieszkańca pod adresem: 

www.wolborz.esesja.pl/posiedzenia 

 

https://wolborz.esesja.pl/transmisja/66474/xiiiasesjaaradyamiejskieja28amarcaa2025.htm 

 

 

http://www.wolborz.esesja.pl/posiedzenia
https://wolborz.esesja.pl/transmisja/66474/xiiiasesjaaradyamiejskieja28amarcaa2025.htm

